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Zápisnica z rokovania 
Mestského zastupiteľstva v Spišskom Podhradí 

dňa  21. 04. 2022 
 
Program: 

P.č. Obsah Predkladá 
1. Otvorenie predsedajúci 

2. Voľba návrhovej  komisie  primátor  

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice primátor 

4. Informácie o investičných zámeroch, o stave príprav projektovej 

dokumentácie, o stave realizácie a financovaní investičných 

akcií, opráv a zhodnotenia majetku mesta Spišské Podhradie 

primátor 

5. Kontrola plnenia uznesení zástupca primátora  

6. Podnety občanov   

7. Správa o činnosti Obvodného oddelenia Policajného zboru 

v meste Spišské Podhradie za rok 2021 

riaditeľ OO PZ 

8. Správa o hospodárení Pro Populo s.r.o.  za rok 2021 vedúci strediska 

9. Správa o plnení Komunitného plánu mesta Spišské Podhradie 

za rok 2021 

Mgr. Kapustová,  
Ing. Mgr. Kamenická 

10. Správa o činnosti Oddelenia voľnočasových aktivít  MsKS  za 

rok 2021 

Mgr. Vladimír Šolc 

11. Správa o činnosti Mestského športového klubu  za rok 2021 predseda MŠK 

12. Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu mesta 

Spišské Podhradie za rok 2021 

hlavný kontrolór   

13. Správa audítora k záverečnému účtu mesta Spišské Podhradie  
za rok 2021 

vedúca 
ekonomického 
oddelenia  

14. Správa o inventarizácii za rok 2021 vedúca 
ekonomického 
oddelenia 

15. Záverečný účet mesta Spišské Podhradie za rok 2021 primátor, predseda 
finančnej komisie, 
vedúca 
ekonomického 
oddelenia 

16. Podanie žiadosti o nenávratný finančný príspevok Výzva pre 

región z PSK - Rekonštrukcia športového areálu Katúň 

primátor  

17. Majetok: 
1. Vysporiadanie pozemku pod vodojemom v k.ú. Katúň  

2. Mgr. Marta Arden, Hlboké 288 - ponuka na predaj podielu 

pozemku 

primátor, 
predsedovia komisií  
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18.  Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku na prevádzku 

poskytovanej sociálnej služby v zariadení pre seniorov pre 

obyvateľov mesta Spišské Podhradie – Spišská katolícka 

charita, Dom Charitas sv. Jána Bosca, Spišská Kapitula 655/3, 

Spišské  Podhradie 

primátor,  predseda  
komisie 
 
 
 
 
 
 
 

19. Určenie počtu poslancov, počtu volebných obvodov a úväzku 

primátora  pre volebné obdobie  2022- 2026 

primátor, poslanci  

20. Voľba prísediacich na Okresný  súd Spišská Nová Ves  za 

mesto Spišské Podhradie 

predseda komisie  

21. Správy z komisií  MZ  predsedovia komisií 

22. Rôzne  

23. Záver  predsedajúci 

 
Prítomní: 

Peter Hanigovský P Mgr. Milan Blahovský P 
Jozef Komara P Ing. Ján Lisoň P 
Mgr. Jozef Bača P Mgr. Vladimír Šolc P 
Štefan Faltin P Mária Kaľavská P 
Jozef Jenča P Vladimír Tomko P 
Mgr. Peter Vandraško P   
Hostia podľa prezenčnej listiny 
 P = prítomný   N = neprítomný    
 
Pracovné komisie: 

Predsedajúci MVDr. Michal Kapusta 
Návrhová komisia Mgr. Jozef Bača 

Mária Kaľavská 
Mgr. Milan Blahovský 

Overovatelia zápisnice Vladimír Tomko 
Mgr. Peter Vandraško 

Zapisovateľ Dana Blahovská 
 
Rokovanie otvoril o 17:00 hod. primátor mesta.  V čase otvorenia rokovania bolo prítomných  11 
poslancov a MZ bolo uznášania schopné. 
 
Bod č.: 1 
Otvorenie  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Privítal prítomných a otvoril rokovanie MZ.  Pozvánku a program ste dostali domov. 
 
Uznesenie č.: MZ-04-22-B-1 
MZ schvaľuje návrh programu rokovania. 
Zodpovedný: Predsedajúci Termín: 21.04.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
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Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Mgr. Vladimír Šolc 
Poprosil by som o zmenu programu. Bod 10 – Správa o činnosti Oddelenia voľnočasových aktivít 
MsKS za rok 2021 presunúť za bod 6 – Podnety občanov.  
MVDr. Michal Kapusta 
Ospravedlnila sa pani ekonómka z rodinných aj zdravotných dôvodov. 
 
Uznesenie č.: MZ-04-22-B-2 
MZ schvaľuje presunúť bod 10 – Správa o činnosti Oddelenia voľnočasových aktivít MsKS za rok 
2021 za bod 6 – Podnety občanov. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 21.04.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 2 
Voľba návrhovej komisie  
 
Jozef Komara 
Do návrhovej komisie navrhujem Mgr. Jozefa Baču, p. Máriu Kaľavskú a Mgr. Milana 
Blahovského. 
 
Uznesenie č.: MZ-04-22-B-3 
MZ schvaľuje návrhovú komisiu v zložení: Mgr. Jozef Bača, Mária Kaľavská, Mgr. Milan 
Blahovský.  
Zodpovedný: Primátor Termín: 21.04.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Bod č.: 3 
Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
 
Jozef Komara 
Za overovateľov navrhujem  p. Vladimíra Tomka a Mgr. Petra Vandraška. 
MVDr. Michal Kapusta 
Za overovateľov určujem Vladimíra Tomka a Mgr. Petra Vandraška. 
Za zapisovateľku určujem Danu Blahovskú. 
 
Bod č.: 4 
Informácie o investičných zámeroch, o stave príprav projektovej dokumentácie, 
o stave realizácie a financovaní investičných akcií, opráv a zhodnotenia majetku 
mesta Spišské Podhradie 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Vyhrali sme súdny spor s p. Berkom, rozsudok je  právoplatný.  Spor trval tuším 20 rokov.  Sme 
veľmi radi, že je to tak. Boli tam na našej strane drobné náklady, ktoré si ani nebudeme žiadať 
aby sme sa nesúdili ďalších 10 rokov a platiť advokáta. Nežiadali sme ďalší proces ohľadom 
vyrovnania. 
1.4.2022 sme začali s realizáciou projektu Dobudovanie základnej technickej infraštruktúry 
v meste Spišské Podhradie.  
IBV Pivovar II.  – už sú podpísané zmluvy so Slovenským pozemkovým fondom, čakáme ešte  na 
schválenie radou SPF.  
Projekt cez MAS LEV -  montujeme nabíjacie stanice na elektrobicykle. 
Dnes sa práve  montoval predajný stánok na parkovisku pod Spišským hradom.  
Je  zverejnená  výzva predsedu vlády SR  na podporu kultúrnych a komunitných zariadení. Išli  by 
sme do kultúry, do vybavenia kuchyne v Kongresovej sále. 
Dostali sme povolenie na prevádzkovanie  ČOV, na 10 rokov. 
Dopĺňali  sme projekty na Envirofond – mulčovač, vodovod a kanalizáciu. Včera dozorná rada 
Podtatranskej vodárenskej spoločnosti schválila odpredaj pozemku v prospech mesta Spišské 
Podhradie, jedná sa o pozemok pri  vodárenskej bytovke. 
 
Uznesenie č.: MZ-04-22-A-1 
MZ berie na vedomie informácie o investičných zámeroch, o stave príprav projektovej 
dokumentácie, o stave realizácie a financovaní investičných akcií, opráv a zhodnotenia majetku 
mesta Spišské Podhradie. 
Zodpovedný:  Termín: 21.04.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 5 
Kontrola plnenia uznesení  
 
Jozef Komara 
Prečítal kontrolu plnenia uznesení.  
 



5 
 

Uznesenie č.: MZ-04-22-A-2 
MZ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 
Zodpovedný:  Termín: 21.04.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 6 
Podnety občanov  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Podnety podané na minulom zasadnutí MZ riešime. 
 

- neboli žiadne podnety 
 
Bod č.: 7 
Správa o činnosti Oddelenia voľnočasových aktivít MsKS za rok 2021  
 
Mgr. Vladimír Šolc 
Prečítal Správu o činnosti Oddelenia voľnočasových aktivít MsKS za rok 2021. Správa tvorí 
prílohu zápisnice. 
MVDr. Michal Kapusta 
Chcem poďakovať za prácu oddeleniu voľnočasových aktivít, vieme dobre ako sa ťažko robilo  
počas covidu. Pravdou je to, že začína byť viac práce so správcovstvom ihrísk a údržbou. 
 
Uznesenie č.: MZ-04-22-A-3 
MZ berie na vedomie Správu o činnosti Oddelenia voľnočasových aktivít MsKS za rok 2021. 
Zodpovedný:  Termín: 21.04.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 

- 17.20 hod. – odišiel poslanec Mgr. Vladimír Šolc 
 
Bod č.: 8 
Správa o činnosti Obvodného oddelenia Policajného zboru v meste Spišské 
Podhradie za rok 2021 
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Mgr. Jozef Pentrák 
Prečítal Správu o činnosti Obvodného oddelenia Policajného zboru v meste Spišské Podhradie za 
rok 2021. Správa tvorí prílohu zápisnice. 
Peter Hanigovský 
Každý druhý utorok – nedá sa nejak hliadkami usmerniť „vyberačov koniev“. Zanechávajú za 
sebou neskutočný neporiadok.  Neviem či je na  to nejaká páka. 
Mgr. Jozef Pentrák 
My ich vyvedieme aj vyvezieme a vrátia sa späť. Žiadnu pokutu nezaplatia. Je to problém, 
budeme sa snažiť ich častejšie vykazovať z mesta.  Vieme o tomto probléme. 
Štefan Faltin 
Nedá sa niečo urobiť s rýchlosťou dole kapitulou? Tie vozidlá idú rýchlo, presahujú rýchlosť 60 
km/hod.  Nepomohlo by to občas sa tam ukázať a merať rýchlosť? 
Mgr. Jozef Pentrák 
Určite merač rýchlosti pomohol. Merač na meranie rýchlosti je v okrese jeden. Každých sedem  
týždňov ho  máme my.  My sme namerali najviac v celom okrese. 
Jozef Jenča 
Je problém na tejto ulici. A ešte aj sused tak parkuje s autom, že nevidieť. 
Mgr. Jozef Pentrák 
Je to problém na tejto ulici. Aj 50 km rýchlosť je veľa, za tak krátky čas nevycúvaš s autom 
z dvora. 
MVDr. Michal Kapusta 
Keď sme nainštalovali radar tak zo Spišskej  Kapitule nám poslali ďakovný mail a zároveň 
požiadali či sa takýto radar nedá umiestniť aj  vyššie pri  hornej bráne Spišskej Kapitule, možno by 
bolo dobre aj vyššie nad kapitulou ho osadiť. 
Nie sú poschvaľované nejaké úseky, ktoré sú zaznamenávané  kamerou a potom sa 
vyhodnocujú? 
Mgr. Jozef Pentrák 
Okresné riaditeľstvo  Poprad dostal jeden takýto merač  a dali ho na Kežmarok. Každý  okres má 
jeden merač. Nie je šanca dostať ho na cestu II. triedy.  
MVDr. Michal Kapusta 
Chcem poďakovať za doterajšiu spoluprácu. Dve veci nás trápia – vyberanie koniev  a v lete 
preteky. Spolupráca je veľmi dobrá. Počet policajtov nás nie veľmi teší, mysleli sme si, že je vás 
viac. Niečo som počul, že sa majú rušiť niektoré obvodné oddelenia. Vás sa to, dúfam, netýka. 
Mgr. Jozef Pentrák 
Začala sa reorganizácia najprv na policajnom prezídiu,  nič konkrétne zatiaľ nevieme, počujeme, 
že sa bude niečo spájať ale nevieme presne viac. Určite budú rušiť niektoré oddelenia, policajtov 
je málo. Sú aj také oddelenia, kde nepostavia ani službu, je podstav policajtov. Na papieri sme 
ešte nič nevideli. 
 
Uznesenie č.: MZ-04-22-A-4 
MZ berie na vedomie Správu o činnosti Obvodného oddelenia Policajného zboru v Spišskom 
Podhradí za rok 2021. 
Zodpovedný:  Termín: 21.04.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc  
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Bod č.: 9 
Správa o hospodárení Pro Populo s.r.o. za rok 2021  
 
Ing. Ladislav Mišičko 
Prečítal Správu o hospodárení Pro Populo s.r.o. za rok 2021. Správa tvorí prílohu zápisnice. 
Mgr. Jozef Srnka 
Medveď,  čo sme ho mali nahláseného, čo je s ním? 
Ing. Ladislav Mišičko 
Zmizol, je pravdou, že z času na čas vidíme stopy, prechádzajú cez naše lesy ale nevidíme, žeby 
sa tu niektorý  udomácnil . 
MVDr. Michal Kapusta 
Chcem poďakovať aj tebe, kolegom, riaditeľovi na dobrú spoluprácu. Staráte sa o naše lesy veľmi 
dobre. Veľká vďaka. 
 
Uznesenie č.: MZ-04-22-A-5 
MZ berie na vedomie Správu o hospodárení Pro Populo s.r.o. za rok 2021. 
Zodpovedný:  Termín: 21.04.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc  
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 10 
Správa o plnení Komunitného plánu mesta Spišské Podhradie za rok 2021  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Správu o plnení ste dostali mailom. Skôr by som išiel na otázky, ak máte.  
Mgr. Milada Kapustová 
Bol to ťažký rok,  ale podarilo sa nám všetky sociálne  služby zachovať. Podarilo sa nám to, že 
všetko  fungovalo v poriadku. 
MVDr. Michal Kapusta 
Tie dva roky boli veľmi ťažké. Rok 2021 bol rokom testovania, minimálne pol roka, každý týždeň 
testovanie. Administratívou boli zaťažení kolegovia. Teraz máme zbierky potravinových pomocí, 
tam tej roboty je veľa, zvládlo sa to, chcem poďakovať aj kolegyniam, kláštorku, školám 
a škôlkam, kde každý pomáhal ako sa dalo. 

- správa tvorí prílohu zápisnice 
 
Uznesenie č.: MZ-04-22-A-6 
MZ berie na vedomie Správu o plnení Komunitného plánu mesta Spišské Podhradie za rok 2021. 
Zodpovedný:  Termín: 21.04.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc  
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň  
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
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+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 11 
Správa o činnosti Mestského športového klubu za rok 2021  
 
Jozef Komara 
Prečítal Správu o činnosti Mestského športového klubu za rok 2021. Správa tvorí prílohu 
zápisnice. 
Chcem sa poďakovať primátorovi mesta a poslancom za podmienky, ktoré nám vytvárate -  
funkcionárom, trénerom, hráčom MŠK atď. V máji sa uskutoční valné zhromaždenie, na ktoré ste 
srdečne pozvaní, pozvánka bude visieť 15 dní pred zasadnutím. 
Mgr. Peter Vandraško 
Nejakú sumu si zle prečítal 140 tis. , neviem v akej súvislosti, možno si sa pomýlil. 
Jozef Komara 
Určite to bol omyl. 
Mgr. Peter Vandraško 
Mzdy, odvody – 13 900,- €? 
Jozef Komara 
13 tis. je spolu. Je nemám čo tajiť. U nás tréner má 300,- €, niekde je 500,- €, ostatní to robia 
zdarma.  
Peter Hanigovský 
Koľko hráčov má káder A mužstva? 
Jozef Komara 
20. Dvaja  sú z Podhradia. Ukrajinci sú svetlejší moment, boli ubytovaní v Penzióne Podzámok,  
teraz sú v šatni na ihrisku, ktorú sme im prerobili na bývanie,  málo sme ju  využívali, pracujú 
v Kovotvaroch v Spišskom Podhradí. Prišiel k nám aj Srb, ten býva v Penzióne Podzámok,  kde je 
aj z časti zamestnaný, niečo mu dávame aj my. 
MVDr. Michal Kapusta 
Máme 16 odchovancov  z regiónu? 
Jozef Komara 
Áno.   Viacej odchovancov odišlo ako prišlo. 
MVDr. Michal Kapusta 
20 hráčov je v A mužstve? 
Jozef Komara 
Áno. 
Mgr. Jozef Bača 
Práve na toto som sa chcel opýtať.  
Štefan Faltin 
Ja to chcem len potvrdiť, aj Peťo trénoval,  tak vie, presne ide o tých odchovancov čo boli predtým 
žiaci a dorastenci. 
Mgr. Milan Blahovský 
Aký postoj má zväz k istým dotáciám alebo refundovaniu mužstiev či to končí prvou ligou? 
Jozef Komara 
Vysvetlil situáciu.  Dostávame 2 700,- € na vybavenie. Podľa členského sa to vykáže. Je to 
zverejnené na internete. Nie je to nejaká vysoká položka. 
Jozef Jenča 
Platy rozhodcov? Slovenský futbalový zväz to nemá zastropované,  keď hovoríš, že v Bratislave 
sú iné platy? Pri tých počtoch zápasov to vyjde riadna suma. 
Ing. Ján Lisoň 
Keby sa nám podarilo v tejto sezóne skončiť do 15.  miesta, hrali by sme IV. ligu, ktorá bude 
regionálna pre celý Východoslovenský kraj.  III. liga je čosi výnimočné pre Spišské Podhradie  
a IV. liga bude tak isto vysoká súťaž. 
Mgr. Jozef Bača 
Hrajme na čo máme. 
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Uznesenie č.: MZ-04-22-A-7 
MZ berie na vedomie Správu o činnosti Mestského športového klubu za rok 2021. 
Zodpovedný:  Termín: 21.04.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc  
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 12 
Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu mesta Spišské Podhradie 
za rok 2021 

 

 
Ing. Matúš Kacvinský 
Vážený pán primátor, vážená pani poslankyňa, vážení poslanci, milí hostia, ja vám teraz 
predstavím stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu záverečného účtu mesta Spišské Podhradie 
za rok 2021. Stanovisko bolo súčasťou podkladov na rokovanie MZ. Verím, že ste si ho všetci 
prečítali a dúfam, že vám pomohlo v rozhodovaní. V rámci stanoviska by som predstavil také 
najdôležitejšie veci zo záveru. Mesto Spišské Podhradie spracovalo údaje o svojom rozpočtovom 
hospodárení do návrhu záverečného účtu mesta za rok 2021 v súlade s príslušnými 
ustanoveniami § 16 zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a obsahuje všetky 
predpísané náležitosti podľa § 16 ods. 5 tohto zákona. Návrh záverečného účtu  bol zverejnený 
na pripomienkovanie a verejnú diskusiu na úradnej tabuli a webovom sídle mesta Spišské 
Podhradie dňa 4.4.2022, čím bola splnená 15 dňová zákonná lehota. Taktiež bola splnená 6 
mesačná zákonná lehota na predloženie návrhu  záverečného účtu  na prerokovanie mestským 
zastupiteľstvom.  Individuálna účtovná závierka mesta Spišské Podhradie k 31.12.2021 bola v 
čase vyhotovenia stanoviska overená audítorom v súlade so všeobecne platnými právnymi 
predpismi. Hlavný kontrolór mesta odporúča použiť prebytok hospodárenia na tvorbu rezervného 
fondu, tak ako je navrhnuté v návrhu záverečného účtu.  Hlavný kontrolór odporúča zlepšiť 
výpovednú hodnotu programového rozpočtu, ako inšpiráciu uvádzam príklad programového 
rozpočtu v meste Krompachy. V zmysle § 16 ods.10 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 
pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších predpisov odporúčam Mestskému 
zastupiteľstvu v Spišskom Podhradí uzatvoriť a schváliť záverečný účet mesta Spišské Podhradie 
za rok 2021 s výrokom: „celoročné hospodárenie sa schvaľuje bez výhrad“. Ďakujem za 
pozornosť. 
Peter Hanigovský 
Figuruje celková suma dlhu – to sú krátkodobé aj dlhodobé úvery? 
Ing. Matúš Kacvinský 
To sú dlhodobé úvery. 
 
Uznesenie č.: MZ-04-22-A-8 
MZ berie na vedomie Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu mesta Spišské 
Podhradie za rok 2021. 
Zodpovedný:  Termín: 21.04.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc  
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin  Ing. Ján Lisoň + 
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Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 13 
Správa audítora k záverečnému účtu mesta Spišské Podhradie za rok 2021  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Poslali sme vám správu  audítora  domov. 
Ing. Ján Lisoň 
Vážení kolegovia, dostali  sme správu nezávislého audítora k účtovnej závierke Mesta Spišské 
Podhradie. Podľa názoru audítora, priložená účtovná závierka poskytuje pravdivý a verný obraz 
finančnej situácie mesta Spišské Podhradie, výsledku jej hospodárenia za rok končiaci sa 
k uvedenému dátumu podľa zákona č. 431/2002 Z.z. o účtovníctve v znení neskorších predpisov. 
Audítor konštatoval, že kľúčové záležitosti auditu sú záležitosti, ktoré sa podľa jeho odborného 
posúdenia v audite účtovnej závierky za bežné obdobie považujú za dôležité. Konštatoval, že  
neboli zistené skutočnosti, ktoré by boli ovplyvnili závery auditu. Účtovná jednotka zabezpečí: 
kontrolu nájomných zmlúv a poskytnutých príspevkov, odovzdá registráciu o DPH 
z podnikateľskej činnosti a prijme opatrenia na likvidáciu straty z tejto činnosti. V súvislosti 
s pripravovaným auditom Konsolidovanej účtovnej závierky mesta, audítorská spoločnosť bude 
žiadať správy o kontrole účtovníctva v základných školách a príspevkovej organizácii za rok 2021. 
Finančná komisia  navrhuje zobrať Správu nezávislého audítora AV audit s.r.o., Karpatská 16, 
Spišská Nová Ves na vedomie 
Peter Hanigovský 
Bude tam aj riešenie vysporiadania podnikateľskej činnosti? 
Ing. Ján Lisoň 
Toto bude vysporiadané v účtovníctve mesta. 
Peter Hanigovský 
V rámci čoho vznikla strata? 
Ing. Ján Lisoň 
Bude to v bode  záverečný účet. 
 
Uznesenie č.: MZ-04-22-A-9 
MZ berie na vedomie Správu audítora k záverečnému účtu mesta Spišské Podhradie za rok 
2021. 
Zodpovedný:  Termín: 21.04.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc  
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 14 
Správa o inventarizácii za rok 2021  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Neposlal som vám zápisnicu zo zasadnutia Komisie majetkovej, kontrolnej a škodovej, vypadlo mi 
to. 
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Mgr. Milan Blahovský 
Majetková, kontrolná a škodová komisia zobrala na vedomie inventarizačný  zápis o výsledku 
inventarizácie majetku a záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov k 31.12.2021. Inventarizácia 
bola vykonaná v subjektoch patriacich pod mestský úrad, MsKS a v rozpočtových organizáciách. 
Hlavná inventarizačná komisia v zložení: Ing. Slavka Čarná - predseda, Kvetoslava Bujňáková – 
člen, Ing. Viktória  Meľuchová – člen, v závere potvrdila, že nebol zistený žiadny inventarizačný 
rozdiel. Inventarizácia sa uskutočnila v zmysle zákona č. 431/2002 Z.z. o účtovníctve. Predmetom 
inventarizácie bol dlhodobý majetok, zásoby, finančné účty, zúčtovacie vzťahy, vlastné imanie, 
dlhodobé záväzky, podsúvahové účty a OTE – operatívno-technická evidencia, čo bolo komisii 
doložené aj inventarizačným zápisom.  
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia  vzala  na vedomie výsledok inventarizácie vykonanej v meste Spišské 
Podhradie a jej rozpočtových a príspevkovej organizácie k 31.12.2021. 
MVDr. Michal Kapusta 
Objekty inventarizácie sú – mestský úrad, DHZ, ostatné sociálne služby, spoločenský dom 
Sídlisko hrad 8, oddelenie bytovej politiky a pohrebníctva, časť Katúň, materské školy a školská 
jedáleň, mestské kultúrne stredisko, základná umelecká škola a obidve základné školy. 
 
Uznesenie č.: MZ-04-22-A-10 
MZ berie na vedomie Správu o inventarizácii majetku mesta Spišské Podhradie. 
Zodpovedný:  Termín: 21.04.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc  
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 15 
Záverečný účet mesta Spišské Podhradie za rok 2021  
 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia prerokovala záverečný účet  mesta, ktorý vypracovala Ing. Čarná. Dokument si 
poslanci určite preštudovali.  
Celkový výsledok rozpočtového hospodárenia mesta v roku 2021 je prebytok 147 821,90 €, z toho 
bežný rozpočet má prebytok 240 436,92 €, v kapitálovom rozpočte je strata 184 467,88 € 
a rozdiel finančných operácií je prebytok 91 852,86 €. V podnikateľskej činnosti bola v roku 2021 
dosiahnutá strata 82 473,41 €, z toho v prevádzke verejnej kanalizácie strata 81 043,36 €. Na 
účely tvorby peňažných fondov pri usporiadaní výsledku rozpočtového hospodárenia mesta v roku 
2021 sa z prebytku vylučujú nevyčerpané prostriedky zo štátneho rozpočtu, účelovo určené na 
bežné výdavky, poskytnuté v roku 2021 v sume 112 571,24 €. Prebytok hospodárenia po vylúčení 
účelovo určených finančných prostriedkov za rok 2021 je 35 250,66 €. Tento prebytok je možné 
použiť na tvorbu rezervného fondu. 
MVDr. Michal Kapusta 
Máme ukončený projekt kanalizácie, tých 5 rokov sme to robili preto lebo sme nevedeli aký 
kontrolór príde a čo bude kontrolovať, teraz je už  ČOV naša. Teraz zrušíme podnikanie 
a nastavíme normálne čísla. Tento rok sme ponížili stočné o DPH.  Dostali sme povolenie na 10 
rokov. 
Ing. Ján Lisoň 
Pri prevádzke kanalizácie sa z hľadiska ekonomiky musia nastaviť  ceny, ktoré pokryjú výdaje. Ak  
chceme nejaké zmeny, tak už len na ďalšie obdobie, rok 2021 je už za nami. 
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MVDr. Michal Kapusta 
Všetci „veľkí“ prevádzkovatelia  presviedčajú tých „malých“,  aby predali ČOV, asi sme jediní , 
ktorí to nechcú dať. 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ schváliť Záverečný účet mesta a celoročné hospodárenie za rok 
2021 mesta Spišské Podhradie bez výhrad. 
 
Uznesenie č.: MZ-04-22-B-4 
MZ schvaľuje celoročné hospodárenie mesta Spišské Podhradie za rok 2021 bez výhrad. 
Zodpovedný: primátor Termín: 21.04.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc  
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia na základe prebytku hospodárenia za rok 2021 v sume 35 250,66 €,  po 
vylúčení účelovo určených finančných prostriedkov, navrhuje MZ  schváliť tvorbu rezervného 
fondu vo výške 10% t.j. 3 525,06 €.  
 
Uznesenie č.: MZ-04-22-B-5 
MZ schvaľuje tvorbu rezervného fondu z prebytku hospodárenia za rok 2021 vo výške 3 525,06 €.  
Zodpovedný: Primátor Termín: 21.04.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc  
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Ing. Ján Lisoň 
Na základe požiadaviek uvedených na strane 1. v správe audítora, v časti Kľúčové záležitosti 
auditu, finančná komisia navrhuje MZ uložiť hlavnému kontrolórovi mesta vykonať kontrolu 
platnosti nájomných zmlúv uzatvorených mestom, dodržiavania ich podmienok, kontrolu spôsobu 
určenia výšky nájomného s termínom do 31.12.2022. 
 
Uznesenie č.: MZ-04-22-C-1 
MZ ukladá hlavnému kontrolórovi mesta vykonať kontrolu platnosti nájomných zmlúv 
uzatvorených mestom, dodržiavanie ich podmienok a kontrolu spôsobu určenia výšky nájomného. 
Zodpovedný: Hlavný kontrolór Termín: 31.12.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc  
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
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Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ uložiť hlavnému kontrolórovi mesta vykonať kontrolu stanovenia 
výšky príspevku a použitia prostriedkov z príspevku pre príspevkovú organizáciu MsKS, Starý 
jarok 44, Spišské Podhradie za rok 2021, v termíne do 31.12.2022. 
 
Uznesenie č.: MZ-04-22-C-2 
MZ ukladá hlavnému kontrolórovi mesta vykonať kontrolu stanovenia výšky príspevku a použitia 
prostriedkov z príspevku pre príspevkovú organizáciu MsKS, Starý jarok 44, Spišské Podhradie 
za rok 2021. 
Zodpovedný: Hlavný kontrolór Termín: 31.12.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc  
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ uložiť mestskému úradu  vykonať kontrolu účtovníctva 
v základných školách a príspevkovej organizácii za rok 2021 v termíne do 31.05.2021. 
 
Uznesenie č.: MZ-04-22-C-3 
MZ ukladá mestskému úradu vykonať kontrolu účtovníctva v základných školách a príspevkovej 
organizácii za rok 2021. 
Zodpovedný:  MsÚ Termín: 31.05.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc  
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 16 
Podanie žiadosti o nenávratný finančný príspevok Výzva pre región PSK – 
Rekonštrukcia športového areálu Katúň 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Športový areál je aj vodný zdroj, je to aj o vode keby sa niekomu zdal vyšší obnos. 
Financovanie 70 + 30%. Spracoval to PaedDr. Furman. Jedná sa o opravu celého areálu. 
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Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ schváliť podanie žiadosti podľa VZN PSK č. 78/2019 v platnom 
znení z programu Výstavba športovísk, podprogram 3. Podpora výstavby a rekonštrukcie 
športovísk v PSK – kapitálové výdavky s termínom realizácie a financovania do 30.06.2023. 
Ja mám k tomu otázku, vidím chybu,  v žiadosti sa uvádza  lokalizácia ihriska Spišské  Podhradie 
mestská časť Katúň. Mesto má len časť Katúň,  nie mestskú  časť Katúň, tak to máme uvedené 
v štatúte.  Cena realizácie – predpokladám, že je to cenníková cena. V súčasnej dobe rastu cien 
stavebných materiálov naša spoluúčasť 30% nemusí byť konečná. Ak by sme riešili zmenu ceny, 
tam môže dôjsť k navýšeniu alebo zníženiu. Tam môžeme rátať aj s tým, že naša spoluúčasť 
bude vyššia. Ja považujem za dôležité to, že nebude v rozpočtu roku 2022 ani na tú spoluúčasť 
dostatok prostriedkov ani na financovanie  úveru. Preto navrhujem, aby sme financovanie úveru 
presunuli do roku 2023. Mám za to,  aby sa využil krátkodobý preklenovací úver,  aby termín na 
jeho splácanie bol v roku 2023. Predkladám svoju formuláciu návrhu  na uznesenie: 
Mestské zastupiteľstvo Spišské Podhradie schvaľuje podanie žiadosti, podľa VZN PSK č. 78/2019 
v platnom znení z programu Výstavba športovísk, podprogram 3. Podpora výstavby 
a rekonštrukcie športovísk PSK – kapitálové výdavky, na rekonštrukciu športového areálu v časti 
Katúň. Celková výška rozpočtovaných nákladov je 68 331,96 €, vrátane 20% DPH. Žiadaná výška 
dotácie je 70% z rozpočtovaných nákladov. Financovanie rekonštrukcie bude vykonané s využitím 
krátkodobého preklenovacieho úveru, ktorý mesto splatí z prijatej dotácie a z vlastných 
prostriedkov v roku 2023. 
MVDr. Michal Kapusta 
Nemám problém s tvojím  návrhom, mestský sťahujeme. 
Jozef Komara 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja odporúča MZ schváliť podanie žiadosti 
o poskytnutie dotácie na rekonštrukciu športového areálu v mestskej časti Katúň.   
Mgr. Milan Blahovský 
Majetková, kontrolná a škodová  komisia berie podanie žiadosti o poskytnutie dotácie na 
rekonštrukciu multifunkčného ihriska v mestskej časti Katúň na vedomie s tým, že v aktuálnom 
roku nie je možnosť na finančné krytie a zároveň navrhuje financovanie projektu zahrnúť do 
rozpočtu na rok 2023. 
 
Uznesenie č.: MZ-04-22-B-6 
MZ Spišské Podhradie schvaľuje podanie žiadosti, podľa VZN PSK č. 78/2019 v platnom znení 
z programu Výstavba športovísk, podprogram 3. Podpora výstavby a rekonštrukcie športovísk 
PSK – kapitálové výdavky, na rekonštrukciu športového areálu v časti Katúň. Celková výška 
rozpočtovaných nákladov je 68 331,96 €, vrátane 20% DPH. Žiadaná výška dotácie je 70% 
z rozpočtovaných nákladov. Financovanie rekonštrukcie bude vykonané s využitím krátkodobého 
preklenovacieho úveru, ktorý mesto splatí z prijatej dotácie a z vlastných prostriedkov v roku 
2023. 
Zodpovedný: primátor Termín: 21.04.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc  
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 17 
Majetok: 

1. Vysporiadanie pozemku pod vodojemom v k.ú. Katúň 
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MVDr. Michal Kapusta 
Mapu pozemku ste dostali mailom. Je to pozemok pod vodojemom. 
Mgr. Milan Blahovský 
Majetková, kontrolná a škodová  komisia navrhuje MZ schváliť odkúpenie parcely KN-E 3 – 
ostatná plocha, vo výmere 61 m2, zapísanej na LV č. 162 v katastrálnom území Katúň od Jána 
Pavola, Bijacovce 47 a Márie Wiesenpacherovej, Trieda 1. mája 57,  Spišská Nová Ves za cenu 
7,50 €/1m2. 
Jozef Komara 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja odporúča MZ odkúpiť parcelu KN-E 3 
ostatná plocha o výmere 61 m2 v k.ú. Katúň zapísaná na LV č. 162 od Jána Pavola, Bijacovce 47 
a Márie Wiesenpacherovej, Trieda 1. mája 2493/57 Spišská Nová Ves.  
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ schváliť odkúpenie pozemku E-KN 3 v katastrálnom území Katúň, 
evidovaný na LV 162, o výmere 61m2 od Pavola Jána, Bijacovce 47 v podiele ½ 
a Weisenpacherovej Márie, Trieda 1. mája 57, Spišská Nová Ves v podiele ½ za cenu 7,50 
€/1m2. 
 
Uznesenie č.: MZ-04-22-B-7 
MZ schvaľuje odkúpenie pozemku – parcela KN-E č. 3 – ostatná plocha vo výmere 61 m2, 
nachádzajúca sa v k.ú. Katúň, zapísaná na LV č. 162 od  Jána Pavola , Bijacovce 47 v podiele ½ 
a Márie Weisenpacherovej, Trieda 1. mája 57, Spišská Nová Ves v podiele ½ za cenu 7,50 €/m2. 
Náklady súvisiace s prevodom nehnuteľnosti hradí kupujúci. 
Zodpovedný: primátor Termín: 21.04.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc  
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Majetok: 

2. Mgr. Marta Arden, Hlboké 288 – ponuka na predaj podielu pozemku 
 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Parcela  je presne v strede hlavného ihriska. Pani Arden ponúkla  10,- €/1 m2. 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia prerokovala ponuku na odpredaj podielu pozemku. Jedná sa o pozemok 
v areáli mestského štadióna, na ploche futbalového ihriska. Chcem pripomenúť, že podľa 
Občianskeho zákonníka  existuje predkupné právo spoluvlastníkov. Pani Arden má povinnosť  
vykonať ponuku spoluvlastníkom, treba na to dbať, môže dôjsť po podpise zmluvy k jej 
spochybneniu.  Cenu považujem za dobrú, ale nevidím priestor na odkúpenie pozemku  
v tohtoročnom rozpočte. Nemáme takúto položku rozpočtovanú, ak tak v r 2023. 
Mgr. Milan Blahovský 
Majetková, kontrolná a škodová komisia navrhuje MZ odkúpiť časť parcely KN-E 2630/1 – orná 
pôda, vo výmere 1 890m2, zapísaná na LV č. 2383, nachádzajúca sa v k.ú. Spišské Podhradie od 
Mgr. Marty Arden, Hlboké 288 v podiele 1/3 za cenu 10,- €/1m2. 
Jozef Komara 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja odporúča MZ odkúpiť časť parcely 
KN-E 2630/1 orná pôda o výmere 1 890m2 zapísaná na LV 2383 v k.ú. Spišské Podhradie od 
Marty Arden, Hlboké 288 v podiele 1/3 za cenu 10,- €/m2. 
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Peter Hanigovský 
Keby sme chceli k niečomu takému pristúpiť, môžeme to odsúhlasiť ak nám dodá stanoviská 
spoluvlastníkov. Treba ju požiadať  aby to doložila. 
MVDr. Michal Kapusta 
Už sme kupovali podiely, ja osobne nemám problém aby sa to odkomunikovalo s p. Arden aspoň 
čestným prehlásením, že so spoluvlastníkmi diskutovala. Kataster neskúma spoluvlastnícke 
práva. Môžu to ale spoluvlastníci pred zavkladovaním napadnúť. Ak by to napadli,  došlo by 
k súdnemu sporu medzi nimi, nie nami. Ja by som do toho šiel aby cena neskočila z 10,- €  na 
20,- €. Ja s ňou budem komunikovať ohľadom čestného prehlásenia spoluvlastníkov. To je môj 
názor. Zvážte, nebojím sa toho aby sme išli do kúpy. V rozpočte musíme tie peniaze nájsť lebo tie 
ceny skáču. Máte iný návrh na uznesenie? 
Peter Hanigovský 
Sme si vedomí toho, že tie pozemky musíme vysporiadať. Aj predtým sme niektoré pozemky 
kupovali, niektoré nie, ale musíme sa tým zaoberať. 
MVDr. Michal Kapusta 
Stihli sme urobiť vecné bremeno, že môžeme ihrisko používať. Ceny stúpli, aby sme neprešvihli 
čas, že nám cena vyskočí vyššie.   
 
Uznesenie č.: MZ-04-22-B-8 
MZ schvaľuje odkúpenie pozemku – parcela KN-E č. 2630/1 – orná pôda vo výmere 1890 m2, 
nachádzajúca sa v k.ú. Spišské Podhradie, zapísaná na LV č. 2383 od  od Mgr. Marty Arden, 
Hlboké 288  v podiele 1/3 za cenu 6 300,- €.  Náklady súvisiace s prevodom nehnuteľnosti hradí 
kupujúci. 
Zodpovedný: primátor Termín: 21.04.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský - Vladimír Šolc  
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň - 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 18 
Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku na prevádzku poskytovanej 
sociálnej služby v zariadení pre seniorov pre obyvateľov mesta Spišské 
Podhradie – Spišská katolícka charita, Dom Charitas sv. Jána Bosca, Spišská 
Kapitula 655/3, Spišské Podhradie 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Už sme o tom rozprávali, bolo to aj na rokovaní sociálnej a finančnej komisie. Nechcem dnes nič 
schváliť, skôr chcem aby sme vedeli, že ten problém tu je.  Podielové dane, ktoré mesto dostáva 
na jedného občana zo štátneho rozpočtu, nestačia na krytie požiadavky prevádzkovateľa 
sociálnej služby a na ostatné služby samosprávy pre dotknutého občana. Sociálna komisia ho 
prešpikovala, riešenia sú rozpísané v zápisnici komisie. Hľadáme riešenia cez ZMOS. Spišskú 
katolícku charitu si vážime,  sme radi, že sú tu, hľadáme riešenia poskytovania sociálnych služieb. 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia berie na vedomie  žiadosť o poskytnutie finančného príspevku na prevádzku 
poskytovanej sociálnej služby v zariadení pre seniorov pre obyvateľov mesta Spišské Podhradie – 
Spišská katolícka charita, Dom Charitas sv. Jána Bosca, Spišská Kapitula 655/3, Spišské 
Podhradie aj predložené informácie o možnom postupe mesta, zo zápisnice z rokovania sociálnej 
komisie dňa 16.03.2022. 
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Peter Hanigovský 
Ten poslanec NR SR čo to navrhol je nezávislý  alebo za nejakú stranu? Pre nás sa jedná aj 
o ľudí, ktorí sú v iných zariadeniach a majú trvalý pobyt v Spišskom  Podhradí. Je to pre rozpočty 
likvidačné. 
Mgr. Milada Kapustová 
V zákone sa vôbec nehovorí o rodinných príslušníkoch, len mesto má povinnosť prispievať. 
Je rozdiel ak  rodina dá dar zariadeniu alebo konkrétne svojmu rodičovi. Oni si to vedia ošetriť tak 
aby to bolo dobre pre nich. 
Ing. Ján Lisoň 
Týka sa to neverejných poskytovateľov. Nemusí sa to týkať všetkých občanov mesta v takýchto 
zariadeniach pre seniorov. 
 
Uznesenie č.: MZ-04-22-A-11 
MZ berie na vedomie žiadosť o poskytnutie finančného príspevku na prevádzku poskytovanej 
sociálnej služby v zariadení pre seniorov pre obyvateľov mesta Spišské Podhradie – Spišská 
katolícka charita, Dom Charitas sv. Jána Bosca, Spišská Kapitula 655/3, Spišské Podhradie. 
Zodpovedný:  Termín: 21.04.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc  
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 19 
Určenie počtu poslancov, počtu volebných obvodov a úväzku primátora pre 
volebné obdobie 2022 – 2026 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Termín volieb  je 22.10.2022. V jeden deň  budú voľby aj komunálne aj župné. Máme 11 
poslancov, 1 volebný obvod, výkon primátora na celý úväzok. Myslím, že nič netreba meniť. 
 
Uznesenie č.: MZ-04-22-B-9 
MZ určuje pre voľby do orgánov samosprávy mesta Spišské Podhradie  v roku 2022: 
- počet poslancov mestského zastupiteľstva na celé volebné obdobie 2022-2026: 11 poslancov 
- 1 volebný obvod pre mesto Spišské Podhradie 
- 4 volebné okrsky pre mesto Spišské Podhradie 
- výkon funkcie primátora mesta Spišské Podhradie na celé funkčné obdobie 2022-2026: 100% 

úväzok 
Zodpovedný: primátor Termín: 21.04.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc  
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Bod č.: 20 
Voľba prísediacich na Okresný súd Spišská Nová Ves za mesto Spišské 
Podhradie 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Na minulom MZ sme sa tomu venovali. Poslali sme vám aj list predsedu okresného súdu. Volali 
sme tam, povedali, že majú dosť prísediacich, ak majú dosť, tak na to nemusíme tlačiť. Dal som 
návrh na uznesenie, že nikoho nebudeme nominovať. 
Ing. Ján Lisoň 
Ako druhé by malo byť hlasovanie o vzdaní sa kandidatúry  Zlatice Staňovej. 
 
Uznesenie č.: MZ-04-22-A-12 
MZ berie na vedomie list   Okresného súdu v Spišskej Novej Vsi zn. 1 Spr. 0/596/2021 – 
vyjadrenie predsedu okresného súdu k návrhu kandidátov na voľbu prísediacich na Okresnom 
súde Spišská Nová Ves.  
Zodpovedný:  Termín: 21.04.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc  
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-04-22-A-13 
MZ berie na vedomie oznámenie primátora o vzdaní sa kandidatúry na funkciu prísediacej na 
Okresnom súde v Spišskej Novej Vsi Zlatice Staňovej.  
Zodpovedný:  Termín: 21.04.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc  
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-04-22-A-14 
MZ berie na vedomie oznámenie primátora, že nedáva návrh kandidátov na voľbu prísediacich na 
Okresnom súde Spišská Nová Ves na obdobie 2022 – 2025. 
Zodpovedný:  Termín: 21.04.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc  
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
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+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 21 
Správy z komisií  MZ  
 
Mgr. Milan Blahovský 
Prečítal správu zo zasadnutia Komisie majetkovej, kontrolnej a škodovej. Správa tvorí prílohu 
zápisnice. 
Majetková, kontrolná a škodová komisia vykonala v uvedených organizáciách obhliadku majetku 
navrhnutého na vyradenie. K elektronickým zariadeniam boli doložené potvrdenia o nefunkčnosti 
alebo nerentabilnosti opráv pre ďalšie používanie. Majetok navrhnutý na vyradenie bol značne 
opotrebovaný, nepoužiteľný pre ďalšie užívanie. V uvedených inštitúciách bol vyraďovaný majetok 
– dlhodobý hmotný majetok, hmotný investičný majetok, stroje a zariadenia, operatívno-technická 
evidencia.  Zoznamy majetku na vyradenie sú k dispozícii na oddelení správy majetku mesta. 
Komisia navrhuje primátorovi mesta schváliť návrh na vyradenie uvedeného majetku. Komisia 
zároveň navrhuje primátorovi mesta zamietnuť časť návrhu na vyradenie majetku v Základnej 
škole, Školská 3 z dôvodu, že majetok nebol pri obhliadke k dispozícii k nahliadnutiu. 
Ing. Ján Lisoň 
Mám názor, že o vyradení by malo hlasovať MZ. Prečítal časť štatútu mesta. Nepovažujem za 
dôležité, aby sa zamietlo vyradenie lebo nebol pripravený majetok k vyradeniu. 
MVDr. Michal Kapusta 
Dlhé roky MZ schvaľovalo vyraďovanie. Bývalý hlavný kontrolór prišiel s tým, že je to 
v kompetencii primátora. 
Ing. Ján Lisoň 
Ak bol takýto názor asi je odôvodniteľný,  tak potom treba zmeniť štatút. Ale nič zlé sa nemôže 
stať ak to schváli MZ.  
MVDr. Michal Kapusta 
Máme uznesenie, ktoré nám platí, že máme urobiť vyradenie. 
Ing. Ján Lisoň 
Bolo by dobre dať schváliť uznesenie o vyradení. 
MVDr. Michal Kapusta 
Neposlal som vám zápisnicu z komisie, poslanci návrh na uznesenie nevideli.  
Ing. Ján Lisoň 
Prečítal správu zo zasadnutia  Finančnej komisie.  Správa tvorí prílohu zápisnice. 
Mária Kaľavská 
Prečítala správu zo zasadnutia  Komisie sociálnej, zdravotnej a bytovej. Správa tvorí prílohu 
zápisnice. 
Jozef Komara 
Prečítal správu  zo zasadnutia Komisie výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja. 
Prečítal správu zo zasadnutia Komisie pre školstvo a šport.  
Ing. Ján Lisoň 
Pozrel som si zápisnicu zo zasadnutia Komisie pre školstvo a šport. Finančná komisia  plánuje 
pred zasadnutím MZ v mesiaci máj 2022  prerokovať zmenu rozpočtu a z toho čo je v zápisnici 
uvedené je dosť pre mňa nejasná vec. V texte je uvedené, že riaditelia predniesli návrh rozpočtu 
k 31.3.2022, že komisia prerokovala návrh rozpočtu, nie je mi jasné či to je už po prerokovaní 
rozpočtu alebo návrh, ak potrebujú nejaké zmeny školy nech dajú požiadavky Ing. Čarnej. 
 
Uznesenie č.: MZ-04-22-A-15 
MZ berie na vedomie Správy z komisií MZ. 
Zodpovedný:  Termín: 21.04.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc  
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
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Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko + Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 22 
Rôzne  
 
MVDr. Michal Kapusta 
19.5.2022 sa zídeme na rokovaní MZ. Spišský Jeruzalem je koncom mája.  3.6. bude akcia na 
parkovisku pod Spišským hradom väčšieho charakteru. 
Jozef Komara 
Vyšli sme v ústrety mladším ročníkom, je to akcia od 19.00 do 03.00 hod. Bude to diskotéka.  
Majú to zabezpečené SBS, zvuk by mal ísť do poľa. Naša súčinnosť – verejné WC a upratovanie, 
ale to ešte budeme preberať. 
MVDr. Michal Kapusta 
Spišské folklórne slávnosti  sú koncom júna, budeme pozývať partnerské mestá. Z Ogrodzienca 
príde aj folklórny súbor.  
 
Bod č.: 22 
Záver  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie MZ. 
Rokovanie MZ bolo ukončené o 19.30 hod. 
 
 
V Spišskom Podhradí dňa 21.04.2022 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Zapisovateľ  Primátor mesta 
 
 
 
 

Overovateľ  Overovateľ 

 
 
 
 
 
    ................................................ 
     Prednosta MsÚ 
           


